
                                                                                                    
 

 

Puurs, 14 mei 2024 
 

Aan alle arbeiders van PFIZER 
 
Beste collega’s, 
 
Bij de laatste CAO onderhandelingen kwam een cafetariaplan op tafel.  
Dit werd op tafel gelegd door de directie onder druk van het ACV met als hoofddoel de 
kaderleden gelijkwaardig te behandelen met de baremieke bedienden. Wij blijven als ACV 
een koele minnaar van cafetariaplannen maar anderzijds vinden we het erg belangrijk dat 
alle werknemers gelijkwaardig worden behandeld. 
 
De directie heeft duidelijk aangevoeld dat de druk opgevoerd werd om voor de kaderleden 
iets te ondernemen. Hierdoor werd een cafetariaplan plots toch bespreekbaar. Dit 
cafetariaplan legt de focus op de mogelijkheid tot leasen (en aankoop) van een fiets/speed-
pedelec, de familiebijdrage DKV (hospitalisatieverzekering en Dentalplan voor gezinsleden), 
multimedia, individueel pensioensparen en medische check up. Nu dit bij de 
bedienden/kaderleden concreter werd uitgewerkt, bestaat ook de mogelijkheid voor de 
arbeiders om hieraan te participeren.  
 
Voor het ACV is het belangrijk dat cafetariaplannen goed worden doorsproken. Na 
voldoende transparantie en duidelijkheid vanuit de directie over heel dit concept, garandeert 
dit cafetariaplan voldoende waarborgen voor ons. 
 
Daarom wenst het ACV dit voorstel mogelijk te maken op vrijwillige basis en is dit voor onze 
fractie bespreekbaar.  
 
Vriendelijke groeten,  
 
Team ACV BIE  
Arbeiders PFIZER 


